
PROTOK6L
przebiegu xrr nvyczainej Sesji Rady Gminy zieronaG6ra

z dnia 30 czerwca Z0ll roku

obrady odbyty siE w Sali obrad Urzpdu Gminy Zielona G6ra, poczqtek
godzina 10.00.

obrady zwyczajnej sesji Rady Gminy zielona G6ra otworzyL,
wiceprzewodniczqcy Rady Gminy radny Mariusz Rosik, poczym przywitat
przybyLych na obrady, w6jta Gminy pana Mariusza zalewikiego,z-ce w6jtaIreneusza Bogucewicz, Paniq Sekretarz Urszulg ZamiataNa, paniq Skarbnik
Elzbietg tr-uczak Kumorek, Dyrektor6w plac6wek oiwiatowych, z-ceDyrektora KZG Pana Leszka Klima. Dyrektora GBp zls w Zawadzie,
Kierownik6w Referat6w, soltys6w, orazpanie i pan6w radnych.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Gminy, stwierdzil qworum, na Sali obrad obecnychjest 13 radnych na stan 15 radnvch.

Ad.2
wiceprzewodnicz4cy Rady Gminy stwierdzil, 2e poczqtek zawiadomienia
otrzymali paristwo radni w zawiadomieniach , w zwiqzku i c4,m spytal czy sq.propozycj e zmiany.

Zmian do porzqdku obrad nie zgloszono.

Porzqdek obrad zostal przyiety jednogloSnie.

Ad.3
wiceprzewodniczQcy Rady Gminy, spytal czy squwagi do tresci protokol6w
przebiegu ostatnich dw6ch Sesji Rady Gminy.

Uwag nie zgloszono.

Protok6ly zostaly pr4rjgte przy 2 glosach wstrzymuj4cych sig .

4d.4.
wiceprzewodniczqcy Rady Gminy, zrofir informaci E z dziarari podjptych odostatniej Sesji:
-20 czerwca uczestniczylem w programie ,,R6wne szanse 2010-. w programie
uczestniczyli mtodzi.mieszkancy Starego i Nowego Kisielina * .u-u.^h piojektu-cstalo wydane specjalne wydanie ,,Glosu Kisieliia,',
-27 czerwca uczestniczyLemw zakonczeniuroku szkolnego w publicznej Szkole
Podstawowej w Drzonkowie, gdzie razem z panem w6jtem *;&ffi;; 
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nagrody dla najlepszych uczni6w,
uczestniczylifimy w zakonczeniu roku
tak2e wrgczali Smy nagrody
- 23 czerwca w imieniu Rady Gminy, wraz z paniqSekretarz, wziEliSm y udzial
w uroczystoSci Slubnej naszego kolegi Roberta, kt6remu w imieniu Rady
wrEczyliSmy piEkny kosz kwiat6w

22 czerwca z Zasterpcq W6jta
szkolnego w Starym Kisielinie, gdzie

-25 czerwca z grup4 ponad 50 os6b, mieszkaric6w
wyScigach Lodzi w Nauhausen w Niemczech-
zaproszenie burmis trza tej miej scowoSci.

gminy uczestnic zylismy w
gdzie przebywalidmy na

-26 czerwca uczestniczylem w uroczystym zakoficzeniu sezonu Z0I0l20Il
Zielono g6rskie go Klubu Sp ortowego
- 29 czerwca uczestnicrylemwe wsp6lnym posiedzeniu sesji
Wiceprzewodniczqcy Rady Gminy zapytal 

"ry 
,q.pytania.

Pytari nie zgloszono.

Informacj a zo stala przy j Eta.

Ad.s

Wiceprzewodnicz4cy Rady Gminy,
zlohenie sprawozdania z pracy
wykonania uchwal.

zwrocil sig z proSbq do pana W6jta
w okresie migdzysesyjnym, zwlaszcza

-od ostatniej Sesji Rady Gminy, kt6ra odbyla sig w dniu 6 majabr. wydalem
lqczrrie 27 znzqdzen dotyczyly one :

realizacii uchwalv b

o
z

z
sprawach-
-udzielenie kredytu dlugoterminowego w wys.7.500.000 ,-zmiany plan6w dochod6w i wydatk6w w budzecie gminy w zwiqzku ze zmianq
dotacji celowych
- zmian z zal<resu admini str acji rzqdow ej,
8 z zakresu realizacii uchwaly w sprawie

nie
nab

ich ztefzaw a l u iana
dLuhsry ni? 3 lata w sprawach :
-sprzeda?v nieruchomo sci gruntowej zaw ada, Drzonk6w, St.Ki sielin,-lnoyqdzenia ogloszenia wykazu nieruchom olci przeznaczonej do sprzed u2y w
dr o dze b ezpr zetar gowej
-nabycia narzecz gminy nieruchomosci Sucha na drogi wewngtrznej,-dzieraawy nieruchomoSci polo Zonej w Przylepie w drod ze bezprzetargowe;

adzacemu ol
oswratowe w sprawach :
-zmiany arkusza orgarrizacyjnego psp Drzonk6w , psp ochla , psp przylep,
PSP St. Kisielin, PSP Zawada, pG Drzonk6w , pG przylep,
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3 realizacjii zadari z zakresu infrastruktury technicznej w sprawach:
-powolania komisji przetargowej oswietrenia drogowego we wsi ochla
ul.Zielonog6rska,-
-powolania komisji .przetargowej na przyjmowanie i przechowywanie zvvierzqt
bezdomnych oraz dostaw€ przenoSnego laptopa
I z zakresu zadari OC w sprawie :
-opracowania planu operacyjnego funkcji gmin w ramach zwigkszonego
zagr ohenia b ezpie czehstw a w czasi e woj ny,

-z zawesu ir:urtych ,adahwdano zarzqdzemia w sprawach :
-zusad i trybu przydzielartianagrody rocznej osobom kierujqcym instytucjami
kulturalnymi dla ktorych organizatorem jest gmina ,-ustaleri regulaminu kontroli zarzqdczej i zasady jej prowadzeniew jednostkach
otganizacyjnych ) oraztrybu Planowania kontroli wewngtrznej, wdra1ania a
procedur i cel6w zadah zarzqdzania ryzykiem w gminie i jedn.-org.
-ustalenia regulaminu kontroli zarzqdczej i zasadyjej prowadzenie w
jednostkach organizacyjnych ) oraztrybu planowania kontroli wewngtrznej .
wdru2aniaprocedur i cel6w zadahzarzqdzaniaryzykiem w gminie i jednosiek .
organizacyjnych .

Ponadto w okresie tym odbylem:
-odbylo sig tez kilka spotkari okolicznosciowych a byly to :
31.05 - PSP ocla spotkanie z biskupem Stefanem Regmuntem
1.06. - uczestniczylem w dniu patrona pG przylep orazspektaklu ,, Spi4ca
Kr6lewna zorganizowanym w zawadzie atakhe otwarciu plac6wki stary-
Granicznej,
3.06 - Bezpieczeristwo w ruchu drogowym pSp Drzonk6w
4.06 -Dzien dziecka i sportu N. Kisielin,
5.06 -zjazd Gminny OSP/ wizyta WaldemarapawlaV,
6.06 - PG Drzonk6w mistrzostwa w pilce siatkowej o puchar w6jta
7.06. -10 lecie Uniwersytetu Zielonog6rskiego i nadanie tyt. dr honoris Causa
ks biskupowi Edwardowi Dyczkowskiemu,
8.06 - PSP Drzonk6w - ukryte talenty
9.06 - Filharmonia koncert z piosenka na wakacje
11.06 - 100 lecie ko6ciola Jezusowego Z. G6ra i zawody strazackie Zbqs4rnek,
festyn w tr-ugowie orazpogrzeb prezesaOsp w Letnicy,
12.06 - zawody wqdkarskie Krgpa, turniej pitki siatkowej osp,
14.06- spotkanie w Biskupem,
15.06 - Kino NEWA podsumowanie projektu mlodzi dokumentaliSci pG
Przylep
W dniach 16 - 19.06 miEdzynarodowe mistrzostwa senior6w w pigcioboju
woslR Drzonk6, udziat w turnieju pilki noznej w sulechowie A- R ,



17 '06 - Konferencja RP Euroregion Gubin, zakortczenie roku przedszkolnego
Park Prrylep
18'06 - Jarmark Antoniego Przylep, festyn w Zatoniu,Starym Kisielinie , Zjazd
kr6tkofalowc6w,
19.06, uczestniczylemw Lubuskim pikniku zdrowia w Drzonkowie,
20.06 - St. Kisielin biblioteka,,R6wna6 szarrse,,
21. i22.06 - zakoficzenie roku szkolnego ,
25.06- Pilka noz-na final pucharu KSF z. G6ra - Sparta N,pLlrca
26.06 - woslR Drzonk6w zakonczenie turnieju tenisa stolowego,
26.06- udzial w festynie w ochli i pikniku rodri*y- w Drzonkowie ,27.06- sesja sejmiku Gorz6w, odbi6r Lauraoswiaty,
od 27 .06 - 2.07 obchody dni wojew 6dztwa lubuskiego
28.06 - audyt gmina Feir play
-ze spotkan roboczych, tczestniczylem:
-w dniach 14.6 - w walnym zebraniuczlonk6w zrzeszenia w6jt6w
Burmistrz 6w, Pr ezydent6w w Miqdzyrzecztr,
-walnym zebraniu Sp6tki ZW iK,
-walnym zebraniu sp6tki,Media,, ZielonaG6ra,
-walnym zebraniu sp5lki LppT,
-spotkaniu z dyrektorem PROMYKA,
-spotkalem sig tez zz'caprezydenta Miasta Panem Kaliszukiem w sprawie
biehqcej wsp6lpracy.

14 razy spotkalem tez sig z mieszkancami gminy i zebraniu wiejskim w
Barcikowicach

Ad.6.
wiceprzewodniczQcy Rady Gminy, zwrocil sig z zapytaniem do w6jta Gminy
o sposobie zalatwienia wniosk6w i interpelacji z ostatniej Sesji Rady Gminy.

w6jt odpowiedziat, ze odpowiedzibyly udzielone w tym jedna pisemna.

Ad.7.
l /
Przewodniczqcy R?ay Gminy, powiedzi al Le pierwszy projekt uchwaly
dotyczy Wieloletniego Programu Gospodar"r"[o w Gmini e Zielona G6ra na
lata2009-2013.
Projekt byl om6wiony na posiedzeniu Komisji, niemniej jednak spytal czy sq
pytania,

Pytari nie zgloszono.
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wiceprzewodniczQcy Rady Gminy, poprosil przewodn iczqcych Komisji opodanie opinii Komisji.

Przewodniczqcy Komisji Budzetu, Rolnictwa, Infrastruktury i OchronySrodowiska - powi edzial, ze opinia Komisji loryty*nu,

Przewodniczqcy Komisji oswiaty, Kultury i sportu oswiadczyl ze KomisjaProjekt uchwaly zaopiniow ala pozytywnie.

Przewodniczqca Komisji polityki Socjalnej, zdrowia, praw czlowiekai Ptawotz4dnosci powi-edziala, 2e Komisja 
"projekt 

uchwaty zaopiniowalapozytywnie.

Przewodniczqcy Radl Gminy, poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.Uchwala zostala podigta 12 ia i t *rt ry-"i*r- si* /A.sa wczuw _ uchwalaNr XII 93.2011.

2/
Wiceprzewodnicz4cy Rady Gminy, powiedzial
zmiany budzetu na rok 2011.
Projekt byl om6wiony na posiedzeniu Komisji,
pytania,
Pytari nie zgloszono.

wiceprzewodnicz4cy Rady Gminy, poprosil przewodn iczqcych Komisji opodanie opinii Komisji.

Przewodniczqcy Komisji Budzetu, Rolnictwa, Infrastruktury i ochronySrodowiska - powi edzial,ze opinia Komisji loryty*nu,

Przewodniczqcy Komisji oswiaty, Kultury i sportu oswiadczyr ze KomisjaProj ekt uchwaly zaopiniow ala po4ttywnie..

Przewodniczqca 
. Komisji polityki socjalnej, zdrowia, praw czlowiekai Prcworz4dnosci powiedzi ala, 2e Komisja "projekt 

uchwaly zaopiniowalaporytyvmie.

wiceprzewodnicz4cy Rady Gminy, poprosil o przeglosowanie projektuuchwaly.
uchwala zostaLa. podigta pr4t 1 glosie wstrzymuiqcym sig /A.Sa wczuwuchwala Nr XII 94.2011.

ze projekt uchwaly dotyczy

niemniej jednak spytal czy sq



w6jt informacyjnie powiedzial, ze zmiana srodk6w zostanie
miedzy innymi na dopos azenie plac6w zabaw w urzqdzenia dla
oraz zakup zieleni na skwery.

ptzeznaczona
malych dzieci

J I

WiceprzewodniczQcy Rady Gminy poinformowal, ze nastgpny projekt uchwaty
dotyczy powolania zespolu opiniujQcego kandydat6w na lawnik6w.
Projekt byl om6wiony na wsp6lnym posiedzeniu Komisji, niemniej jednak
spytal czy squwagi lub pytania do przedstawionego projektu uchwaty.
Pytannie zgloszono.

Wiceprzewodniczqcy Rady Gminy zwr6cil sig z proSbq do przewodnicz4cych
Komisji Statych Rady Gminy, o przedstawienie opinii z posiedzenia Komisji.

Przewodni:ru?v. Komisji Budzetu, Infrastruktury, Rolnictwa i ochrony
Srodowiska, powiedzial 2e projekt uchwaly Komisja zaopiniowia
pozytywnie.

Przewodniczqcy Komisji OSwiaty, Kultury i Sportu, powiedzi aL ze Komisja
projekt uchwaly zaopiniow ala pozytywnie.

Przewodniczqca Komisji Polityki Socjalnej, Zdrowia, praw Czlowieka i
PraworzqdnoSci powi edziala, ze Komi sj a proj ekt uchwaly zaopiniow ala
pozytywnie.

WiceprzewodniczQcy Rady Gminy poprosil o przegLosowanie projektu uchwafy.
uchwala zostalapodjgta jednoglosnie - uchwala M xII.95.201 1.

4/
wiceprzewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze projekt uchwaly dotyc4r
wyrahenia zgody na zbycie IYo udzial6w w sp6lce Lubuski park Naukowo-
Technologiczny sp.z o.o z siedzibqw Zielonej G6rze.
Projekt byl om6wiony na wsp6lnym posiedzeniu Komisji, niemniej jednak
spytat czy sq.uwagi lub pytania do przedstawionego projektu uchwaly.
Pytan nie zgloszono.

Wiceprzewodniczqcy Rady Gminy zwrocil sig z proSbq do Przewodnicz4cych
Komisji Statych Rady Gminy, o przedstawienie opinii zposiedzenia Komisji.
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Przewodni:"q?v. Komisji Budzetu, Infrastruktury, Rolnictwa i ochrony
Srodowiska, powiedzial 2e projekt uchwaty Komisja zaopiniowala
pozytywnie.

Przewodniczqcy Komisji OSwiaty, Kultury i Sportu, powiedzi aL ze Komisja
proj ekt uchwaty zaopiniow ala pozytywnie.

Przewodniczqca Komisji polityki Socjalnej, zdrowia, praw czlowieka i
PraworzqdnoSci powi edziala, ze Komisj a proj ekt uchwaly zaopiniowala
pozytywnie.

Wiceprzewodniczqcy Rady Gminy poprosil o przeglosowanie projektu uchwaty.
uchwala zostala podjgta prry 3 wstrzymuiacych sig l" R.Jankowski,
K.Wolczyriski i J.Marciniak/ oraz I przeciwnym /A.Sawczu$- uchwala Nr
xII .96.201t.

s/
Wiceprzewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze kolejny projekt uchwaly
dotyczy zatzqdzenia wybor6w uzupelniaj4cych na Sohysu * rot.rt*ie Kielpin
Gmina Zielona G6ra.
Projekt byl om6wiony na wsp6lnym posiedzeniu Komisji, niemniej jednak
spytal czy seuwagi lub pytania do przedstawionego projektu uchwaly.

Pytari nie zgloszono.

Wiceprzewodniczqcy Rady Gminy zwr6cil siE z proSb4 do przewodnicz4cych
Komisji Statych Rady Gminy, o przedstawienie opinii z posiedzenia KomisJi.

Przewodni:"o?v. Komisji Budzetu, Infrastruktury, Rolnictwa i ochrony
Srodowiska, powiedziat 2e projekt uchwaly Komisja zaopiniowala
pozytywnie.

Przewodniczqcy Komisji O5wiaty, Kultury i Sportu, powiedzi al ze Komisja
projekt uchwaly zaopiniow ala pozytywnie.

Przewodniczqca Komisji Polityki Socjalnej, Zdrowia, praw Czlowieka i
Praworzqdnodci powi edziala, ze Komi sj a proj ekt uchwaly zaopiniow ala
pozytywnie.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Gminy poprosil o przegLosowanie projektu uchwaly.
uchwala zostalapodjpta jednoglosnie- uchwala Nr xrr.g7.t}lr.



6t
wiceprzewodniczqcy Rady Gminy poinform owar, ze nastppny projekt uchwarydotycry udzielania 

- dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich,restauratorskich, lub rob6t budowlanychprzy zabytku *pir*v- do rejestru,nie stanowiqcym w.lasnoSci gminy. 
- 

p-j.kt byl om6wiony na wsp6rnymposiedzeniu Komisji, 
_niemniej jednak riytrl czy s4 uwagi rub pytania dog_ygdstawi onego proj ektu uchwaly.

ygf informacyjnie powiedzi al, ze wysokosi dofinansowania wynosii mote9 |Yo wartoici kosztorysowej .
Pytahnie zgloszono.

wiceprzewodniczQcy Rady Gminy zwrocil siq z prosbq do przewodnicz4cych
Komisji Statych Rady Gminy, o pizedstawienie opinii zposiedzenia Komisji.

Przewodni:ru?v. Komisji Budzetu, Infrastruktury, Rolnictwa i ochronySrodowiska, powiedziaL 2e projekt uchwary Komisja zaopiniowarapozytywnie.

Przewodniczqcy Komisji oswiatv, Kultury i sportu, powiedzi ar ze Komisjaprojekt uchwaly zaopiniow aLa po4,tywnie.

Przewodniczqca Komisji polityki Socjalnej, Zdrowia, praw czlowieka iPraworzqdnosci powi edziala, ze Komisj a proj ekt ucirwaty zaopiniowalapozytywnie.

wiceprzewodniczqcy Rady Gminy poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.Uchwala zostalapodiqta jednoglosnie- uchwaia Nr xII.9g.20 1 1.

7t
wiceprzewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze korejny projekt uchwarydotyczy nadania naznvy drodze wewngtrzn ej w przylepie. ' J

Projekt byl om6wiony na wsp6lnym pori.dr.niu Komisji, niemniej jednak
spytal czy sq-uwagi lub pytania db prredsiawionego projektu uchwaly.
Pytaf nie zgjoszono.

wiceprzewodniczqcy Rady Gminy zwr6cir sig z prosb4 do przewodnicz4cych
Komisji Stalych Rady Gminy, o pizedstawienie opinii z posiedzenia Komisji.



Przewodniczqcy Komisji Budzetu, Infrastruktury, Rolnictwa i ochronysrodowiska, po*i"ariur Le pro.;.r.et- uchwary Komisja zaopiniowarapozytywnie.

Przewodniczqcy Komisji oswiaty, Kultury i sportu, powiedzi ar ze Komisjaproj ekt uchwaly zaopiniow ala porytywnie.

Przewodniczqca. Komisji polityki Socjalnej , zdrowia, praw czlowieka iPraworzqdnosci powi edziala,r. K;;it; proj ekr uchwaly zaopiniowarapozytywnie.

wiceprzewodnicz4cy Rady Gminy poprosil o Rrzgglogo_wanie projektu uchwary.uchwala zostarapodiqta jednogtosni" - u"hwuiu N, xrr.gg.20rr.

8/
wiceprzewodniczQcy Rady Gminy poinform o*y, ze projekt uchwaly dotyczy
fi3jlyffi 

do prac nad strat 
"giqior*oju 'por" 

""ni-e;';"J;; czeeoGminy
Projekt byl om6wiony na wsp6rnym posiedzeniu Komisji, niemniej jednakspytal cry sq-uwagi lub pytania do prr"driu*iorr.go projektu uchwary.Pytari nie zgloszono.

wiceprzewodnic_zqcy Rady Gminy zwr6cft sig z prosbq do przewodniczqcych
Komisji Statych Rady Gminy, o pizedstawienie opinii zposiedzenia Komisji.
Przewodniczqcy. Komisji Budzetu, Infrastruktury, Rolnictwa i ochronysrodowiska, powiedzial 2e projekt uchwary Komisja zaopiniowarapozytywnie.

Przewodniczqcy Komisji oswiaty, Kurtury i sportu, powiedzi ar ze Komisjaprojekt uchwaly zaopiniowala po"ytywni"l

Przewodniczqca, K9$sji polityki S-ocjarnej, zdrowia, praw czrowieka iP t aw ot zqdno s ci p o wi e dzi ala, ze Komi sj a proj ekt uchwaly zaopiniow alaPo4rtYwnie.

wiceprzewodniczqcy Rady Gminy poprosil o przeglosowanie projektu uchwary.Uchwala zostalapodigta jednoglosnle - uchwuiu N, xII. I 00.20r r.
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w6jt informacyjnie powiedzial,2e podjpcie uchwaly pozwoli na opracowanie
strategii rozwoju na kilka najbliLszych lat.

9/
Wiceprzewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze ostatni projekt uchwaly
doty czy p ozb awi eni a. statu su p omni iu p, 4,, o dy glazunarzutowe go.
Projekt byl om6wiony na wsp6lnym posi.iriniu Komisji, nlemniej jednak
spytat czy sq.uwagi lub pytania do przedsiawionego projektu uchwaly.
Pytuhnie zgloszono.

Wiceprzewodniczqcy Rady Gminy zwrocil sig z prosb4 do przewodniczqcych
Komisji Stalych Rady Gminy, o przedstawienie opinii z posiedzenia Komisji.

Przewodni:ru:v. Komisji Budzetu, Infrastruktury, Rolnictwa i ochrony
Srodowiska, powiedzial Le projekt uchwaly Komisja zaopiniowala
pozytywnie.

Przewodniczqcy Komisji oiwiaty, Kurtury i Sportu, powiedzi ar Le Komisja
proj ekt uchwaly zaopiniow ata pozytywnie.

Przewodniczqca Komisji porityki Socjalnej, zdrowia, praw czrowieka i
Praworzqdno S c i p owi e dziala, ze Komi sj a proj ekt uclwaly zao,piniow ala
Po4rtYwnie.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Gminy poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.
uchwala zostalapodigta jednoglosnie - uch wala M xII . 101 .201 1 .

Ad.8
Przewodniczqcy 

.Rady Gminy, powiedziar, 2e nastgpny punkt przyiEtego
porzqdku obrad, dotyczy zgLaszania wniosk6w i interpelacji. 

^

t /
Radny Krzysztof wolczyriski- zlobyl na rQce wiceprzewodniczqcego
interpelacje pisemnQ mrodziefi z miejscowoSci N-giryca'r w za?qczeniu rdotyczqcq budowy boiska,,ORLIK" w miejscu istnienia obecneso.

2/
Radna Antonina Ambrozewicz- sawczuk -powiedziaLa, ze w
gazetce ,,wiadomosci gminne" byra zamieszczona informacja a

przedostatniej
raczej proSba



pana Wojta o przylqczanie siQ mieszkaflc6w do kanalizacji. Chcialabym
wiedzied do kiedy mieszkaricy muszQ siE przylqczy| ijakie bedqkonsekwencje
z nie prrylqczenia siq do sieci. Na wczorajszej komisji pytalam o Srodki na
remont Swietlicy, my jako mieszkaricy wywiqzalii;my siq z przygotowania
dokument6w niezbgdnych do opracowania Planu Odnowy, ale nadal w
wieloletnim programie gospodarczym nie sq na ten cel zabezpieczone Srodki.
Dlatego raz jeszczebardzo proszQ o powazne potraktowanie mojej wypowiedzi.
Nasza Swietlica nie funkcjonuje juL od 6lat, a Swietlice w Nowym Kisielinie i w
Ochli zakwalifikowane do remontu funkcjonuj4 do dzisial, bo ich stan
techniczny na to pozvvala. Sam radny Berent powiedziaN.,2e remont Swietlicy w
Ochli, nie jest u2 tak pilny jak w Raculi Raz jeszcze pytam, po co bylo siE tak
Spieszyd z planem odnowy skoro remont Swietlicy nie jest przewidywany w
nqblihsrych latach.
J I

Radny Piotr Bandosz- przekazal na rgce Wiceprzewodnicz4cego Rady Gminy
sprawozdanie zpracy Doruhnej Komisji do spraw Komunikacji.
4t
Sohys wsi Racula, Tomasz Sroczyriski, powiedziaL, 2e w ,,WiadomoSciach
gminnych" przeczytaL,2e boiska w Przylepie bqdqwykonane zmqczki ceglanej.
Ten typ siE nie sprawdza, m6wig to na podstawie doSwiadczenia ZDrzonkowa.
Dalej pan sottys powiedzial, 2e na ortuttri.i sesji dyrektor Tdpik m6wil o

,,uciekaniu" dzieci z naszych szk6l, ale skoro nauczyciele, radni, pracownicy
urzgdu i szk6l nie posylajqdzieci do naszych szk6l, to czego mu oczekujemy?.
Ostatnia sprawa to oskarzenie radnego Jarka Berenta przez radnego Jerzego
Zeteckiego i Dorotg Bojar. Oskar2a sig radnego Berenta o nie rozliczenie
dotacji, dlatego w tej sprawie zostanie zlohony wniosek do Komisji Rewizyjnej

Radny Jer4r Zetecki- powiedzial 2e to nie bylo oskarhenie, tylko informacja o
nierozliczonej dotacji w wysokoSci l70,-zl.

Pan W6jt powiedzial, 2e z calym szacunkiem do Pana Przewodniczqcego , ale
rozgraniczmy interpelacjE od spraw r62nych, bo teraz dotyczq one ))
drobiazg6w".

l r i:14
Radny Mariusz Rosik- zwrocit siQ do Pana @iego , z
zapytaniem o wyniki egzamin6w gimnazjalnych z ostatnich 5lat. i O )filonstZfn
zain^\,n'.rt 1r,r* atirnt .
W6jt w nawiqzaniu bo pisma radnego Wolczyriskiego , to sama dobra wola nie
wystarcry, potrzebne sq jeszcze Srodki, a tych na budowg boiska nie mamy,
podobnie jest z remontem Swietlicy w Raculi. Co do odpowiedzi,kiedy bEdzie
remont nie mogg powiedzie6 bo po prostu tego nie wiem. JeLeIi radny Berent
powiedzial, 2e remont Swietlicy w Ochli nie jest potrzebny, to ciekawe co inni
mieszkaricv m6wia na ten temat.

u
?.9



Je2eli chodzi, o dzieci, kt6re nie sQposylane do naszych szk6l, to pan soltys jest
nauczycielem i ,,naprawg" swiata naleby zaczqlod siebie.

Co do przylqc 
.ry, kanalizacyjnych, to siei w Kisielinach i przylepie jest

zakonczona i odebrana, mieszkaricy powinni sig przyLqczac , jezili w ci4gu
_dw6ch lat tego nie zrobi4 mozemy wydai decyzjEua-i.rirt acyjnq, ale czy to
bgdzie konieczne tego nie wiem, mieszkariry .tr.i.t i kanaliza.3i *iE, powinni
sig prrylqczy c dobr owolni e.

Pani soltys ,"t1 Jany, powiedziala 2e zawodowo pracuje przy rozliczaniu
projekt6w, jeheli 

.nie zostanq spelnione warunki okreslone *p.oi"i"ie bgdziemy
musieli zwr6cic srodki do unii Europejskiej a to bedqogroo'rr. koszty i kary.
w6jt dodal, Le zwiK nie jest jedynym wtascicieilm sp6lki, my do nie
nalezy my, wiE c r ownie? p onie si emy ko szty kary.
Co do mqczki ceglanej, to boisko zoitaLo'juz przeprojektowane i bgdzie
wykonane innq technologi4.

Radna Antonina Ambrozewicz- Sawczuk - wyja6nila, 2e radny Berent niepowiedzial, ze remont Swietlicy jest niepotrzebnyltyko 
'2e 

niejest priorytetem.

Radny Piotr Bandosz- oSwiadczyl ,2e w Przylepie na pewno czE1(,mieszkaric6w
nie bEdzie sta6 na przyLqczenie sig do sieci.

W6jt odpowiedzial,2e do takich spraw bgdziemy podchodzii indywidualnie.

Radny Ktzysilof Wolczyriski- stwierdzil, 2e bardzo uboga jest nasza strona
intemetowa, nalezy sig zastanowi6 nad jej ,,popraw{'

1Id.12
Przewodniczqcy Rady Gminy oglosil zakohczenie xII sesji Rady Gminy
Zielona G6ra, godz. 12.10

Protokolowala Sekretarz obrad
'l
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Sylwia Broriska\

Wiceprzewodniczqcy
Rady Gminy ZiS&na G6ra

Mariusz Rosik


